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EEX Group Monthly Volumes – September 2025 

 
EEX Group reports its September monthly volumes with the following highlights: 
 

• The EEX Group Global Power markets registered a monthly trading volume of 1,180.5 

TWh, marking a 3% Year-on-Year growth. While volumes on the European Power Spot 

(73.0 TWh; +1% YoY) and Derivatives (797.6 TWh; -2% YoY) markets remained relatively 

stable, North American Power markets increased by 18% to 300.8 TWh. Traded volume 

on the EEX Japanese Power Futures market reached 9.1 TWh (+22% YoY), with a total 

Year-to-date volume now exceeding 100 TWh.   

 

• September saw several monthly records on selected power markets, such as the Swiss (8.6 

TWh; +154%) and EEX-PXE Slovenian (830.6 MWh, +740%) power derivatives markets, in 

addition to significant YoY monthly volume growth on the Nordic power markets (+334%).  

 

 

• The EEX Group Global Natural Gas markets reported further volume increase to 735.5 

TWh (+28%), including growth both on the European Natural Gas Spot markets (268.7 

TWh; +19% YoY) and the European Natural Gas Derivatives markets (432.5 TWh; +33% 

YoY). A steep 699% YoY growth was seen on the Italian Natural Gas Futures market 

(PSV), reaching a monthly record of 10.2 TWh, while the Spanish Natural Gas Futures 

market (PVB) continued its significant growth for a second month in a row (6.5 TWh; +166% 

YoY). During the month, EEX’s share of Open Interest in long-term Dutch TTF Gas Futures 

reached around 25%.  

 

• In September, EEX successfully completed the integration of Baltic-Finnish gas markets 

and achieved 40% YoY growth in spot market volumes as well as first trading activity in the 

new Futures products for these markets. 

 

• Trading in GO Futures in September reached another monthly record with 6.7 TWh, 

underpinning the continued remarkable growth in this product.   

 

• Traded volumes on the EEX Freight markets also developed well in September, with a 

YoY total growth of 40% (98,460 lots), including the almost doubled Freight Options volume 

(5,909 lots; +95%) 

 

Please find the full volume report here 

 

 

PRESS RELEASE 
Leipzig, 10.07.2025 

https://www.eex.com/fileadmin/SAP_Marketing_Cloud_E-Mail_Attachments/communications_and_marketing/Press_Releases/20251007_EEX_Group_Monthly_Volumes_September_table.pdf
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EEX Group builds secure, successful and sustainable commodity markets worldwide – together 

with its customers. The group offers trading in power, natural gas, environmental products, freight 

and agriculturals as well as subsequent clearing and registry services, connecting a network of 

more than 950 trading participants. EEX Group consists of European Energy Exchange (EEX), 

EPEX SPOT, EEX Asia, Power Exchange Central Europe (PXE), GET Baltic and Nodal Exchange 

as well as the registry provider Grexel Systems and software companies KB Tech and Lacima. 

Clearing is provided by EEX Group’s clearing houses European Commodity Clearing (ECC) and 

Nodal Clear. EEX Group is part of Deutsche Börse Group. More information: www.eex-group.com   

 
 
 
 
Contact: 

EEX Public Relations  

T +49 341 2156-300 

presse@eex.com 
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EEX Group Monatsreport – September 2025 

 

Die EEX Group veröffentlicht ihre Handelsvolumina im September mit folgenden Entwicklungen: 

 

• Die globalen Strommärkte der EEX Group verzeichneten ein monatliches 

Handelsvolumen von 1.180,5 TWh, was einem Wachstum von 3 % gegenüber dem Vorjahr 

entspricht. Während die Volumina an den europäischen Stromspot- (73,0 TWh; +1 % 

gegenüber dem Vorjahresmonat) und -terminmärkten (797,6 TWh; -2 %) relativ stabil 

blieben, wuchsen die nordamerikanischen Strommärkte um 18 % auf 300,8 TWh. Das 

Handelsvolumen am japanischen Stromterminmarkt der EEX erreichte 9,1 TWh (+22 %). 

Damit überstieg das Gesamtvolumen in diesem Markt seit Jahresbeginn die Marke von 100 

TWh.   

 

• Im September erreichten die Stromterminmärkte für die Schweiz (8,6 TWh; +154 %) und 

Slowenien (830,6 MWh, +740 %) neue Monatsrekorde. Darüber hinaus verzeichneten 

insbesondere die nordischen Strommärkte einen deutlichen Anstieg des Handelsvolumens 

gegenüber dem Vorjahr (+334 %). 

 

• Die globalen Gasmärkte der EEX Group wuchsen um 28 % auf 735,5 TWh, mit deutlichen 

Anstiegen an den europäischen Gasspot- (268,7 TWh; +19 %) und -terminmärkten 

(432,5 TWh; +33 %). Der italienische Gasterminmarkt (PSV) verzeichnete einen steilen 

Anstieg von 699 % gegenüber dem Vorjahr und erreichte mit 10,2 TWh einen neuen 

Höchstwert. Der spanische Gasterminmarkt (PVB) setzte seinen deutlichen Anstieg zum 

zweiten Mal in Folge fort (6,5 TWh; +166 %). Im Laufe des Monats erreichte der Anteil der 

EEX am Open Interest der langfristigen finanziellen Futures für das niederländische 

Marktgebiet TTF rund 25 %.  

 

• Im September schloss die EEX erfolgreich die Integration der baltisch-finnischen Gasmärkte 

ab und erzielte am Spotmarkt ein Wachstum von 40 % gegenüber dem Vorjahr. In den neu 

gestarteten Terminprodukten für diese Märkte verzeichnete die EEX bereits erste 

Handelsaktivität. 

 

• Das Handelsvolumen in den Futures auf Herkunftsnachweise (GO Futures) setzte sein 

kontinuierliches Wachstum fort und erreichte im September mit 6,7 TWh einen weiteren 

Monatsrekord. 

 

• Die Frachtvolumina der EEX Group verzeichneten im September ein Wachstum von 40 % 

gegenüber dem Vorjahr (98.460 Kontrakte), darunter ein fast doppelt so hohes Volumen bei 

Frachtoptionen (5.909 Kontrakte; +95 %). 

 

Den EEX Group Report zu den monatlichen Volumina finden Sie hier 

 
 
 
 
 

PRESSEMITTEILUNG 
Leipzig, 07.10.2025 

https://www.eex.com/fileadmin/SAP_Marketing_Cloud_E-Mail_Attachments/communications_and_marketing/Press_Releases/20251007_EEX_Group_Monthly_Volumes_September_table.pdf
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Die EEX Group entwickelt weltweit sichere, erfolgreiche und nachhaltige Commodity-Märkte – 

gemeinsam mit ihren Kunden. Das Angebot der EEX Group umfasst den Handel mit Strom, 

Erdgas, Umweltprodukten, Fracht- und Agrarprodukten sowie Clearing- und Register-

Dienstleistungen und verbindet ein Netzwerk von mehr als 950 Teilnehmern. Zur EEX Group 

gehören die European Energy Exchange, EEX Asia, EPEX SPOT, GET Baltic, Power Exchange 

Central Europe (PXE) und Nodal Exchange sowie der Registerbetreiber Grexel System und die 

Softwareunternehmen KB Tech und Lacima. Das Clearing wird durch die beiden Clearinghäuser 

der Gruppe, die European Commodity Clearing (ECC) und Nodal Clear, durchgeführt. Die EEX ist 

Mitglied der Gruppe Deutsche Börse. Weitere Informationen unter: www.eex-group.com 

 

 

 

Kontakt: 

EEX Public Relations  

T +49 341 2156-300  

presse@eex.com 
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